

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 7, 1977

(22)

*[Text]*

The Standing Committee on Justice and Legal Affairs met at 8:12 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Mark MacGuigan, presiding.

*Members of the Committee present:* Mr. Brisco, Mrs. Holt, Messrs. Landers, Lee, Leggatt, MacGuigan, Marceau, McCleave, Milne, Oberle, Robinson, Schumacher, Towers and Woolliams.

*Other Members present:* Messrs. Alkenbrack and Jones.

*Witnesses: From CASAL:* Mr. Michael Martinoff, Chairman; Mr. Bill Jones, Member, Steering Committee and Mr. Bert Bush, Member, Steering Committee.

The Committee resumed consideration of Bill C-51, An Act to amend the Criminal Code, the Customs Tariff, the Parole Act, the Penitentiary Act and the Prisons and Reformatories Act (Criminal Law Amendment Act, 1977).

The Committee resumed consideration of Clause 2.

Mr. Martinoff made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

In accordance with a motion of the Committee at the meeting held on Tuesday, October 26, 1976, the Chairman authorized that the brief submitted by the Canadian Association for Sensible Arms Legislation (CASAL) be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (See Appendix "JLA-9").

At 10:53 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 7 JUIN 1977

(22)

*[Traduction]*

Le Comité permanent de la justice et des questions juridiques se réunit aujourd'hui à 20 h 12, sous la présidence de M. Mark MacGuigan (président).

*Membres du Comité présents:* M. Brisco, M<sup>me</sup> Holt, MM. Landers, Lee, Leggatt, MacGuigan, Marceau, McCleave, Milne, Oberle, Robinson, Schumacher, Towers et Woolliams.

*Autres députés présents:* MM. Alkenbrack et Jones.

*Témoins: De CASAL:* M. Michael Martinoff, président; M. Bill Jones, membre du comité directeur et M. Bert Bush, membre du comité directeur.

Le Comité reprend l'étude du bill C-51, Loi modifiant le Code criminel, le Tarif des douanes, la Loi sur les libérations conditionnelles de détenus, la Loi sur les pénitenciers et la Loi sur les prisons et les maisons de correction (Loi de 1977 modifiant le droit pénal).

Le Comité poursuit l'étude de l'article 2.

M. Martinoff fait une déclaration puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

Conformément à une motion du Comité adoptée à la séance du mardi 26 octobre 1976, le président autorise à joindre aux procès-verbal et témoignages de ce jour le mémoire soumis par l'Association pour une réglementation sensée des armes à feu (CASAL) (voir appendice «JLA-9»).

A 10 h 53, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Camille Montpetit

*Clerk of the Committee*